
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I.  –  

(Námestie slobody, Necpaly, Staré mesto, Žabník) 

zo dňa 13.06.2023 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  17:40 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, 

PhD., MVDr. Vladimír Petráš, MVDr. Norbert Turanovič. 

 

Neprítomní členovia:  

MgA. Martina Polievková, art. 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne, podnety obyvateľov 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

Predseda VVO č. I. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. privítal prítomných a otvoril 

zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 v Prievidzi. 

 

K bodu 2) 

1) Návrh VZN o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na vymedzenom území 

mesta Prievidza. 

- Právna kancelária Msú, žiada o vyjadrenie k návrhu VZN. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. – súhlasia s návrhom za podmienok: 

1. súčasne so schválením VZN schváliť a uzavrieť dodatok k nájomnej zmluve na 

pozemky pod CMPZ s navýšením doterajšieho nájomného o 100% (TSMPD ↔ 

Mesto Prievidza). 

2. do dodatku k nájomnej zmluve a výdavkovej strane rozpočtu mesta Prievidza,  

príjem/nájomné sa použije výlučne pre potreby VVO I. účelovo na opravy, údržbu 

a rozvoj MK vo VVO č. I. podľa rozhodnutia poslancov VVO I.  
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2) Žiadosť- OVS 

- Právna kancelária Msú, žiada o vyjadrenie k návrhu mesta Prievidza na vyhlásenie 

obchodnej verejnej súťaže na dve budovy na Košovskej ceste v Prievidzi. 

- Hlasovanie: Za 3 / Zdržal 2 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I – súhlasia s OVS. 

 

3) Žiadosť- Patrícia Vrecková, Svätoplukova ulica 92/16, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária Msú, žiada o vyjadrenie k žiadosti o ukončenie nájomnej zmluvy 

na parkovacie miesto. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

- Členovia VVO č. I. – súhlasia  

 

4) Žiadosť p. Dalibora Cvopu-  spol. Sladučké ovocie 

- Na základe nových skutočností, najmä neoprávneného užívania majetku mesta 

(neoprávnený záber verejného priestranstva žiadateľom) poslanci VVO I. menia 

doterajšie (odporúčacie) stanovisko z mesiaca máj 2023 k žiadosti p. Dalibora 

Cvopu o nájom pozemku. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. – nesúhlasia  

 

K bodu 3) 

1) Členovia VVO č. I. prerokovali žiadosť p. Borovicovej - obyvateľka sídliska Mládež 

(mail zaslaný p. predsedovi Maxinovi). 

- P. Borovicová žiada: 

- premaľovať kamennú korytnačku- poslankyňa Ďurčová si túto úlohu zobrala za 

svoju. 

- obohatiť detské ihrisko na sídlisku o nové hracie prvky, tiež osadiť športové prvky 

aj  pre dospelých. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu vybilancovať čerpanie operatívnej 

potreby VVO č. I. k 31.08.2023 a financie z prípadného prebytku použiť na 

zakúpenie nových hracích / cvičiacich prvkov. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú odbor stavebného poriadku, výstavby a ŽP 

o predloženie cenovej ponuky na tieto prvky. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 
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2) Členovia VVO č. I. prerokovali žiadosť p. Leporisa vo veci začínajúceho 

stavebného konania na Kvetnej ulici v Prievidzi. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu o preverenie územnoplánovacej 

a dopravnej dokumentácie v predmetnej lokalite. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3) Členovia VVO č. I. prerokovali problém vyschnutých smrekov v areáli ZŠ Ul. 

Rastislavova (podnet zaslaný p. poslancovi Kuchárikovi). 

- Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu, resp. Ing. Haragovú (referentka 

ŽP)- o poskytnutie súčinnosti p. riaditeľke školy. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

4) Členovia VVO č. I. prerokovali sťažnosť p. Vidovej (podnet zaslaný p. poslancovi 

Kuchárikovi)- výskyt diviakov vo večerných hodinách pohybujúcich sa v tesnej 

blízkosti domov a záhrad na Východnej ulici. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu o riešenie tohto problému. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

5) Čerpanie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO I. za účelom 

zabezpečenia - farby, riedidla a štetcov na maľované ihriská v obvode VVO č. I.  vo 

výške 100€.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

- Členovia VVO I. – súhlasia 

 

6) Čerpanie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO I. za účelom 

zabezpečenia občerstvenia na podujatie Knižnica na „starej ceste“, v spolupráci s 

VVO I.  vo výške 100€.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0  

- Členovia VVO I. – súhlasia 

 

K bodu 4) 

Na záver predseda VVO č. I. p. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. poďakoval za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončil. 

 

         

JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. 

          predseda VVO č. I. 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 


